
Föreningsärenden 

Föreningen Taxeringsnämndsordförande och kronoombud i Stockholms län 

höll sitt ordinarie årsmöte måndagen den 25 mars 1974 i Skattehusets lunchrum, 
Stockholm. Till sammanträdet hade infunnit sig ca 130 personer. Mötet öppnades av 
föreningens ordförande, förste fögderisekreteraren Henry Eidås. Som ordförande att 
leda dagens förhandlingar valdes Henry Eidås och till sekreterare för mötet \·aldes 
förste fögderisekreterare Tor Löwenhamn. Sedan styrelse- och revisionsberättelser 
föredragits och godkänts samt ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning för det gångna 
verksamhetsåret beviljats förrättades följande val. Till ordförande i föreningen och 
dess styrelse för år 1974 omvaldes enhälligt Henry Eidås. Till övriga ledamöter i sty
relsen för samma tid omvaldes byrådirektör Gösta Perneus, förste fögderisekreteraren 
Tor Löwenhamn, kronofogde Sixten Hellqvist, förste fögderisekreteraren Gunnar 
Sandberg, förste kronoassistenten K. G. Lindström, herr Rune Moberg, byrådirek
tören Ove Svensson och byråchefen Lars Bäck. Till styrelsesuppleanter omvaldes 
byrådirektören Ulf Hörding och överstelöjtnanten Curt Lindahl. Som revisorer 
omvaldes förste länsassistenten Gunnar Ericsson och landskanslisten Knut Hell
qvist med byrådirektören Christer Bergman som suppleant. Från styrelsen fram
lades ett förslag att antalet styrelseledamöter skulle reduceras från nm·arande 
ordförande+ åtta styrelseledamöter+ två suppleanter till ordförande+ fyra styrelse
ledamöter+ en suppleant. Det högre antalet ledamöter bestämdes vid samman
slagningen av de båda föreningarna Taxeringsnämndsordförande och kronoombud 
i Stockholm och Stockholms läns taxeringsnämndsordförande och kronoombud den 
14 mars 1969. Årsmötet biföll förslaget, men då stadgeändringen fordrar beslut på 
två ordinarie allmänna sammanträden kan förändringen träda i kraft först nästa år. 
Ordföranden lämnade en redogörelse för den datamässiga framtagningen :w under
lag för bestämmande av taxeringsarvodet, om a-prislistan, där antalet taxeringsavier 
lägges till grund för uträknandet av a-priserna och berörde även försöken med att 
utarbeta en a-prislista för rörelse- och bolagstaxeringen. Vidare omnämnde han vad 
som hittills diskuterats om arvodena för allmän och särskild fastighetstaxering. Klago
mål framfördes angående den sena utbetalningen av slutarvodena för 1973 års tax
ering. Efter förhandlingarna intogs en gemensam supe till vilken hade inbjudits skatte-

chefen Erik Johansson, fögderidirektören Örgen Hedin och avdelningsdirektören 
Viktor Ryman från lokala skattemyndigheten i Stockholm samt föreningens heders
ledamot, f. d. häradsskrivaren Einar A. Blomgren. Aktuella taxeringsproblem i an
slutning till årets taxering diskuterades, varvid gästerna besvarade framställda frågor. 
Vid ett senare avhållet styrelsemöte konstituerade sig styrelsen och fick följande 
utseende: Henry Eidås, ordförande, Gösta Perneus, vice ordförande, Tor Löwenhamn, 
sekreterare, Sixten Hellqvist, kassaförvaltare samt Gunnar Sandberg, K. G. Lind
ström, Rune Moberg, Ove Svensson och Lars Bäck övriga ledamöter. 
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